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Obecný úrad, 922 01 Bašovce 
 
 

         Z á p i s n i c a 
 

                             z 12. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
 
 
Dátum konania: 24.09.2012 
 
 
Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
 
Program:  
  

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice. 
2. Kontrola uznesenia. 
3. Kontrola plnenia rozpočtu k 30.06.2012. 
4. Rôzne. 
5. Diskusia. 
6. Záver. 

 
 

  

 
 

1.  Otvorenie 
 
Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva ( ďalej OZ) v Bašovciach otvoril a ďalej 

viedol starosta obce  Ing. Ľubomír Dekan.  
Za overovateľov zápisnice určil : Janka Snopková, Jozef Melicher  
Za zapisovateľku určil : Erika Petrášová 

 
2. Kontrola uznesenia 
 
 Uznesenia prijaté na 11.  zasadnutí boli splnené. 
 
3. Kontrola plnenia rozpočtu k 30.06.2012 
  
 Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach schválilo čerpanie výdavkov a príjmov rozpočtu 
za prvý polrok 2012 bez výhrad a navrhuje úpravu rozpočtu podľa návrhu ekonóma 
a hlavného kontrolóra obce. 
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4. Rôzne 
 
 Obecné zastupiteľstvo riešilo sťažnosť na vysoké poplatky za prenájom inventáru 
kultúrneho domu. Po diskusii rozhodlo poplatky nemeniť, nakoľko sú výdavky na ich údržbu 
vyššie ako prenájom tohto inventáru. Poplatky za inventár by mali slúžiť aj do budúcna, 
nakoľko sa opotrebováva a nebude za čo nakupovať ďalší. 
 Starosta oboznámil OZ s možnosťou získať finančné prostriedky z Envirofondu. 
K tomu je potrebné vypracovať žiadosť o poskytnutie podpory z európskeho fondu. OZ túto 
možnosť schválili a podporili. 
 Nakoľko sa blíži 900-sté výročie prvej písomnej zmienky o obci Bašovce, starosta 
požiadal poslancov o námety a pomoc pri ich zrealizovaní. 
 DHZ Bašovce požiadalo OZ o súhlas usporiadania hodovej zábavy. Poslanci súhlasili 
s ich žiadosťou, ale len pod podmienku, ak dodržia všetky body v ich žiadosti. 
 OZ ďalej odsúhlasilo usporiadanie Valentínskeho plesu na deň 09.02.2013. 
 Ďalej OZ diskutovalo o rekonštrukcii plynofikácie obecného úradu a predajni potravín, 
nakoľko po revíznej prehliadke, je kúrenie v dezolátnom stave, na čo revízny technik 
upozornil obecný úrad. OZ rozhodlo o rekonštrukcii a požiadalo starostu obce zabezpečiť 
výberové konanie.  
 Obecné zastupiteľstvo schválilo kúpu parcely č.204/6, záhrady o výmere 88 m2, 
vytvorenej geometrickým plánom č.103/2012, overeným pod č.526/12 , z  dielu „1“ o výmere 
44 m2, odčlenenej z parcely č.302/1, ktorá je vo vlastníctve Vladimíra Urbana a z dielu „2“ o 
výmere 44 m2, odčlenenej z parcely č. 204, ktorá je vo vlastníctve Márie Chalásovej, rod. 
Urbanovej a to za kúpnu cenu 3 €/m2. 
 Prejednávala sa žiadosť pani riaditeľky materskej školy o odborné posúdenie odpadu 
vody zo školskej jedálne a hygienických zariadení MŠ, prípadná rekonštrukcia; oprava 
strechy nad vchodom do ŠJ; oprava cesty ku vchodu do MŠ. Nakoľko je to finančne náročné 
a podľa zákona nerozpočtované, OZ rozhodlo žiadosť riešiť v budúcom rozpočte. 
 Ďalej sa prejednávala ďalšia žiadosť pani riaditeľky materskej školy o zakúpenie 6 ks 
detských stoličiek a zavedenie internetu do triedy ku výchovnej práci s deťmi. OZ rozhodlo o 
uvoľnenie finančných prostriedkov a požiadalo Jozefa Melichera o zavedenie internetu do 
triedy materskej školy. 
 Na žiadosť Jany Urbanovej sa riešil problém odkvapov vody zo strany suseda. OZ 
rozhodlo tento problém riešiť cestou stavebného úradu. 
 Starosta oboznámil s prípravou rekonštrukcie unimobuniek na ihrisku, ale nakoľko 
rekonštrukcia je nákladná a nie je rozpočtovaná, požiadal poslancov zahrnúť to do rozpočtu 
budúceho roka. OZ súhlasilo bez pripomienok. 
 Pre zachovanie pamiatok v obci a skrášlenie priestranstva okolo kostola a materskej 
školy sa jednotlivý občania rozhodli o úpravu a zachovanie pamiatky súsošia sv. Trojice, 
požiadali starostu obce o zrealizovanie tohto projektu. Starosta obce predniesol túto 
požiadavku OZ na predchádzajúcom zasadnutí. Starosta požiadal Krajský pamiatkový úrad 
v Trnave o stanovisko k súsošiu sv. Trojice. Krajský pamiatkový úrad Trnava odporúča : 
- súsošie premiestniť 3 – 5 m smerom k budove MŠ 
- premiestnenie musí realizovať odborník 
- súsošie evidovať, ako jednu z pamätihodností obce 
- orezať strom lipy arboristom, minimálne o jednu tretinu 
Na odporúčanie Krajského pamiatkového úradu, starosta požiadal arboristu o cenovú ponuku, 
ktorá činí čiastku 289,50 €. OZ rozhodlo riešenie odložiť do budúcna, pre nedostatok 
finančných prostriedkov. 
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 Na obecnom úrade aktivační pracovníci pripravili 5 ks lavičiek a jednu hojdačku, ktoré 
treba v rámci skrášľovania a zveľaďovania obce rozmiestniť v obci a preto starosta obce 
požiadal OZ o určenie miesta. 
  
  
5.    Diskusia 
 
 V diskusii poslanci upozornili na havarijný stav schodov do predajne potravín a do 
pohostinstva a  odporučili  opravu  ešte pred zimným obdobím. 
 Riešila sa sťažnosť poslanca na nepokosený úsek smerom k Veľkému Orvišťu.  
 
 
6.  Záver. 
 
 Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným 
za  účasť. 

 
 
 
 Ing. Ľubomír Dekan 
        starosta obce    

Overovatelia : 
 
 
.................................       .................................... 
     Janka Snopková           Jozef Melicher 

 
 
zapísala: Erika Petrášová 
V Bašovciach, dňa 25.09.2012 


